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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Viktor
Miniszterelnök Úrhoz

„Előbújtak-e már az off-shore lovagok, avagy újabb kudarc várírató a szürkegazdaság

kifehérítése terén? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Amint az Ön előtt ' is ismert, a tavalyi esztendő legvégén a kormánypártok képvisel ő inek
támogatásával rohamtempóban elfogadta az Országgy űlés „ a közteherviselést és az állami

szervek feladatellátását érintő egyes törvények módosításáról” szóló 2016. évi CLXXI .
törvényt. Aggályainkat a javaslattal kapcsolatosan kifejtettük, azonban ezek mit se m
változtattak a jogalkotás menetén .

E ponton Z. Kárpát Dániel képviselőtársam bizottsági vitában elhangzott szavait szeretné m
idézni :

„Nemzetgazdasági megközelítésb ől el lehetne fogadni azt, hogy a szürkegazdaságból húzzun k

vissza cégeket a fehéren, normálisan m űködő gazdálkodó egységek körébe, de ehhez meg

kellene fejtenünk, hogy az utóbbi években önöknek ez miért nem sikerült teljeskör űen, és meg

kellene fejteni, hogy ezen módszer megszüntetésével és egy másik kiskapu kinyitásával mitől fog

ez hatékonyabban működni.”



Közel három hónap elteltével fontosnak tartanám megvizsgálni, hogy milyen gyakorlati
tapasztalatok állnak rendelkezésre a jogszabály bevezetése nyomán.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Úrtól ,

I.

	

hogy készült-e, illetve amennyiben nem, készül-e utólagos hatásvizsgálat a
jogszabályról?

II. hányan, milyen összeg vonatkozásban éltek a lehetőséggel és fizették meg a 2016 .
június 30-ig adóparadicsomban megszerzett jövedelmük után 10 százalékos mérték ű
adót?

III. hányan éltek a lehetőséggel és vették a saját nevükre azokat az üzletrészeket ,
részvényeket, amelyeket eddig külföldi személyek (például off-shore cégeik) tartotta k
tulajdonukban?

Várom mindenre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . március 7 .
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